



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.م.
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 10th November 2025

Signing of Exclusive Distribution Agreement

Raysut Cement Company SAOG is pleased to announce the signing of an Exclusive Distribution Agreement with Barwaaqo Cement Company LLC, based in Mogadishu, Republic of Somalia, for the supply of cement.

The agreement, signed on 9 November 2025, has an estimated annual value of approximately USD 45 million and will remain in effect until 14 September 2026.

Raysut Cement remains committed to strengthening regional cooperation and delivering excellence, supporting its partners and customers with reliable supply and services to meet rising market demand.

The agreement is expected to contribute positively to the Company's capacity optimization and overall returns.

with Best Regards,

التاريخ: 10 نوفمبر ٢٠٢٥ م

توقيع اتفاقية موزع حصري

يسر شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.م. أن تعلن عن توقيع اتفاقية موزع حصري مع شركة برواقو للأسمنت ش.ذ.م.م ومقرها مقديشو - جمهورية الصومال لتوريد الأسمنت.

تم توقيع الاتفاقية بتاريخ ٩ نوفمبر ٢٠٢٥ وتبلغ قيمتها التقديرية السنوية حوالي ٤٥ مليون دولار أمريكي، وستظل سارية المفعول حتى ١٤ سبتمبر ٢٠٢٦.

تؤكد شركة ريسوت للأسمنت التزامها المستمر بتعزيز التعاون الإقليمي وتقديم خدمات متميزة، ودعم شركائها وعملائها بإمدادات وخدمات موثوقة لتلبية الطلب المتزايد في السوق.

ومن المتوقع أن تسهم هذه الاتفاقية بشكل إيجابي في تحسين الطاقة الإنتاجية للشركة وزيادة عوائدها الإجمالية.

مع أطيب التحيات،



راشد علي

الرئيس التنفيذي بالإنابة

Raashid Ali

Acting Chief Executive Officer